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Zápis č.  02/2016 (21)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 25. ledna 2016 v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal, Ing. Fojtl,  
Ing. Hnátková, Ing. Huba, Ing. Mizerová, D. Vítková (11 členů) 

Hosté: doc. Buňka, doc. Humpolíček, doc. Čermák, Dr. Lorencová, Dr. Slavík, 
Bc. Vodinská 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu děkana jmenovat členy Vědecké rady Fakulty technologické UTB 

ve Zlíně. (děkan Buňka) 

5. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno všech 11 členů a senát  
je usnášeníschopný.  

ad 1)   Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 01/2016 (20). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/02/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 01/2016 (20) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0  
ZDRŽEL SE    0 
 
Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT č. 01/02/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 01/2016 (20) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 01/2016 nebyla přijata usnesení, 

vyžadující kontrolu plnění.  

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a senátu, zda mají připomínky, příp. 

doplnění do programu zasedání. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/02/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu děkana jmenovat členy Vědecké rady Fakulty technologické UTB 

ve Zlíně. (děkan Buňka) 

5. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/02/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  
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4. Projednání návrhu děkana jmenovat členy Vědecké rady Fakulty technologické UTB 

ve Zlíně. (děkan Buňka) 

5. Různé. 

ad 4)  Projednání návrhu děkana „jmenovat členy Vědecké rady Fakulty 

technologické“. (děkan FT) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval, že členům senátu byl návrh složení VR zaslán 

v pátek 8. 1. 2016. Následně byl projednán na řádném zasedání AS FT dne 11. 1. 2016. 

Následně požádal děkana fakulty, aby představil svůj návrh. 

Děkan informoval o předloženém materiálu a sdělil, že prof. Klásek dodal později svůj 

životopis a to z důvodu nemoci. Prof. Roda dodal aktualizovaný životopis. Sdělil, že 

prof. Weiter dosud nedodal všechny požadované materiály a proto se nyní o jeho 

členství nebude hlasovat. Jakmile prof. Weiter dodá potřebné materiály, požádá členy 

senátu o projednání návrhu na jeho jmenování členem VR FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a sdělil, že hlasovací lístek je připraven tak, že 

prof. Weiter není uveden v seznamu pro hlasování.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že hlasování proběhne tajně. Tajemnice senátu 

připravila jeden oboustranný hlasovací lístek se jmény všech navržených členů. 

Předseda AS FT upozornil, že pro volbu je zapotřebí zakroužkovat svou volbu (pro, proti, 

zdržel se) u každého jména. Sdělil, že pro tajné hlasování byla připravena plenta, za 

kterou mohou členové senátu provést označení hlasovacího lístku. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je zapotřebí stanovit skrutátory tajného hlasování. 

Skrutátory navrhl: 

 Ing. Luboš Beníček, Ph.D. 

 Ing. Eva Hnátková 

Skrutátoři Dr. Beníčka a Ing. Hnátkovou převzali od tajemnice senátu hlasovací lístky a 

rozdali je členům AS. Dr. Beníček překontroloval před hlasováním urnu. Požádal členy 

senátu, aby jednotlivě chodili za plentu vyplnit svůj hlasovací lístek a následně jej vhodili 

do hlasovací urny. 

Členové senátu jednotlivě přistupovali k hlasovacímu stolku, kde označili lístky. 

Hlasovací lístky následně vhodili do hlasovací urny. 
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Skrutátoři Dr. Beníček a Ing. Hnátková sečetli hlasovací lístky a předali výsledky 

předsedovi AS, který seznámil přítomné s výsledkem volby. 

Celkem bylo rozdáno 11 hlasovacích lístků, odevzdáno 11, z toho 11 platných 

hlasovacích lístků.  

USNESENÍ AS FT č. 03/02/2016 

AS FT schválil členy Vědecké rady Fakulty technologické ve Zlíně 

Titul, jméno, příjmení, univerzita Pro Proti Zdržel se 
doc. Ing. František Buňka, Ph.D. 
předseda VR FT, Ústav technologie potravin 

11 - - 

doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D. 
UTB ve Zlíně, FAI 

10 - 1 

prof. Ing. Vratislav Ducháček, DrSc. 
VŠCHT v Praze, Fakulta chemické technologie 

11 - - 

prof. Ing. Jozef Golian, Dr. 
SPU v Nitre, Fakulta biotechnológie a potravinárstva 

11 - - 

prof. Ing. Ivan Hudec, Ph.D. 
STU v Bratislave,  
Fakulta chemickej a potravinárskej technológie 

11 - - 

prof. Ing. Alžběta Jarošová, Ph.D. 
Mendelova univerzita Brno 

11 - - 

prof. Ing. Pavel Kratochvíl, DrSc., Dr.h.c. 
Ústav makromolekulární chemie AV ČR, v.v.i.  

11 - - 

prof. RNDr. Ivana Márová, CSc. 
VUT v Brně, Fakulta chemická 

11 - - 

prof. RNDr. Milan Potáček, CSc. 
MU Brno, Přírodovědecká fakulta 

11 - - 

prof. Ing. Jan Roda, CSc. 
VŠCHT v Praze, Fakulta chemické technologie 

11 - - 

prof. Ing. Jaromír Šňupárek, DrSc. 
Univerzita Pardubice,  
Fakulta chemicko-technologická 

11 - - 

doc. MVDr. Bohuslava Tremlová, Ph.D. 
VFU Brno 

11 - - 

prof. MVDr. Lenka Vorlová, Ph.D. 
VFU Brno, Fakulta veterinární hygieny a ekologie 

11 - - 

prof. Ing. Kamil Wichterle, DrSc., Dr.h.c. 
VŠB – TU Ostrava, Fakulta metalurfgie a materiálového 
inženýrství 

11 - - 

doc. RNDr. Leona Buňková, Ph.D. 
Ústav inženýrství ochrany životního prostředí 

11 - - 
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doc. Ing. Roman Čermák, Ph.D. 
Ústav inženýrství polymerů 

11 - - 

prof. Ing. Berenika Hausnerová, Ph.D. 
Ústav výrobního inženýrství 

11 - - 

doc. Ing. Petr Humpolíček, Ph.D. 
Centrum polymerních materiálů 

10 - 1 

doc. Ing. Věra Kašpárková, CSc. 
Ústav technologie tuků, tenzidů a kosmetiky 

10 1 - 

prof. Ing. Antonín Klásek, DrSc. 
Ústav chemie 

11 - - 

prof. Mgr. Marek Koutný, Ph.D. 
Ústav inženýrství ochrany životního prostředí 

11 - - 

prof. RNDr. Vlastimil Kubáň, DrSc. 
Ústav technologie potravin 

11 - - 

doc. Dr. Ing. Vladimír Pata 
Ústav výrobního inženýrství 

9 1 1 

doc. Dr. Ing. Vladimír Pavlínek 
Centrum polymerních materiálů 

10 1 - 

doc. Ing. Soňa Rusnáková, Ph.D. 
Ústav výrobního inženýrství 

8 1 2 

prof. Ing. Petr Sáha, CSc. 
Centrum polymerních materiálů 

11 - - 

doc. Ing. Jarmila Vilčáková, Ph.D. 
Centrum polymerních materiálů 

9 1 1 

prof. Ing. Martin Zatloukal, Ph.D., DSc. 
Centrum polymerních materiálů 

11 - - 

Děkan fakulty poděkoval členům senátu za hlasování. 

ad 5) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že dosud nemá návrh termínu příštího řádného 

zasedání senátu. Zatím nejsou předloženy žádné dokumenty k projednání. Sdělil, že 

zasedání senátu budou plánována na pondělky v sudé týdny, po zasedání kolegia 

děkana. 

Předseda AS FT Dr. Staněk otevřel diskuzi v bodu různé. 

Děkan informoval o předloženém návrhu studentů ke zvýšení prospěchových stipendií. 

Sdělil, že tato záležitost musí být propočítána tajemnicí fakulty, která bude 

spolupracovat s referentkami studijního oddělení. Ty jsou nyní na veletrhu Gaudeamus 

do 27. 1. 2016. Na nejbližším zasedání senátu bude předložen rozbor návrhu ke zvýšení 

prospěchového stipendia. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval děkanovi. 

 Dr. Rouchal se dotázal na IP projekty, jak se žadatel dozví, že nebude jeho projekt 

financován. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že je za FT v komisi pro posuzování IP projektů, kde 

členové komise, zástupci z fakult, dostanou k hodnocení všechny předložené 

projekty. Konečné rozhodnutí má rektor, který na základě rozhodnutí komise a 

přidělených bodů stanoví, který IP projekt dostane finanční podporu. Informace 

o přidělení je vždy zaslána předkladateli IP projektu a v kopii tajemnici fakulty. 

- Tajemnice fakulty sdělila, že bylo zatím vybráno 6 IP projektů. 

 Dr. Rouchal se dotázal, zda proděkan pro pedagogiku může zasahovat  

do přidělení IP projektů 

- Prod. Humpolíček sdělil, že proděkan pro pedagogickou činnost nemůže 

zasahovat do hodnocení, protože není členem hodnotící komise. 

- Děkan uvedl, že žádal na zasedání kolegia rektora, aby navrhovatelé IP projektů 

dostali vždy zpětnou vazbu, zda jejich projekt byl přijat nebo ne. 

 Dr. Rouchal se dotázal, jak přistupují ostatní fakulty k IP projektům. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že byla tato situace řešena a bylo doporučeno, aby si 

každá fakulta určila, kolik bude potřebovat např. na nákup odborné literatury. 

Doporučuje, aby se ústavy domluvily a podávaly společné IP projekty. 

- Prod. Čermák doporučil, aby se připravil dopis k rukám předsedkyně AS UTB, 

aby přednesla tyto připomínky k IP projektům na zasedání senátu UTB. 

K IP projektům proběhla širší diskuze. 

Děkan informoval o připravovaném výjezdním zasedání Vedení fakulty, které proběhne 

od 27. 1. do 28. 1. 2016. Hlavními body zasedání bude projednání Dlouhodobého záměru 

FT, který navazuje na Dlouhodobý záměr UTB ve Zlíně. Dalšími body jsou - přehled 

přijatých studentů na FT, debata k počtu zaměstnanců a pracovišť na fakultě. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a sdělil, že výjezdní zasedání senátu se uskuteční 

v pozdním termínu a to dle stanoveného rozvrhu, který se zatím vypracovává. 
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Děkan požádal předsedu AS FT Dr. Staňka, aby výjezdní zasedání zatím nebylo 

stanoveno a to z důvodu projednání Dlouhodobého záměru fakulty, který se nyní 

připravuje a zpracovává. 

Prod. Humpolíček informoval členy senátu o jmenování nových členů Oborových rad 

společně s předsedy OR DSP, kteří byli vybráni tajným hlasováním. 

Děkan informoval o jmenování členů do Rady studijních programů. Tato bude složena  z  

ředitelů ústavů popř. jejich zástupců. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

Termín dalšího zasedání bude včas sdělen. 

Ve Zlíně dne: 25. 1. 2016 
Konec zasedání: 14:02 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


